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Abstract (en)
The device has an envelope made of elastic material and including parts (1, 2) extending on sides of a rail (3). The material is sufficiently rigid so
that the parts maintain the rail in a position during passage of a railway vehicle on the rail. A fixing unit has a removable tightening element (9)
made of strip of a reinforced elastic material to apply the parts in a channel against lateral flanks (4, 5) to fix the rail in the channel, to release the
rail from the channel by eliminating the element and to leave the channel. The channel is made of a prefabricated or glided concrete layer (23). An
independent claim is also included for a method for covering lateral flanks of a rail.

Abstract (fr)
L'invention est relative à un dispositif antibruit d'un rail pour des véhicules ferroviaires comportant une jaquette en matière élastique, ladite jaquette
comprenant deux parties (1,2) destinées à s'étendre de part et d'autre du rail (8), en particulier un rail pour tramways, d'une part, pour envelopper
les deux flancs latéraux (4,5) de ce rail (3), et, d'autre part, pour positionner ledit rail (3) dans une rigole (6) formée dans un matériau solide (23), en
particulier du béton préfabriqué ou coulé, la matière élastique étant suffisamment rigide pour que les deux parties (1,2) susdites puissent maintenir
le rail (3) en position lors du passage d'un véhicule sur le rail (3).
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